
STYREMØTE NR. 11/23, 20.12.2023 – REFERAT  
Møte i Fotballstova 
 
Til stades: Nina Sleen, Kjetil Skulstad, Linda Heidenreich-Riis, Roger Matre, Mika Visti (teams), 

Aud Litlabø, Jarand Helland (teams). Ikkje tilstades: William Rafdal 
 
 
Sak 1/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og referat frå møte 10/23, samt vedtak gjort i 

mellomperioden. 
  

Vedteke.    
 
Sak 2/23 Status administrasjon og økonomi (orienteringssaker) 
 

Adm. informasjon frå dagleg leiar: 
- Sponsor-arbeid 
- Robin har hatt ei veke ferie, Roger var sjukemeldt nokre veker  
- Romjulscup-arbeid 
 
Økonomi: 
- Har ikkje tala for månaden heilt klar enda 
- Tar sikte på å ha budsjett klart i løpet av januar – budsjettmøte 16.01.24 
- Sette opp eit enkelt eksempel med utgifter som klubb har i løpet av eit år, som me 
kan «vise til» for dei som set spørsmålstegn med treningsavgift, inntektsbringande 
dugnad osv. 
- Styret ber om at dei ansatte kjem med forslag om innsparingar 
 
Kvalitetsklubb: 
- Gjennomført møte med alle som har ansvarsområder i klubb angåande re-
sertifisering 
- Re-sertifisering i mars, vert nok eit møte/oppsummering i lag med krets før dette 
 
Sport: 
- Avslutningar på lagsnivå 
 
Årshjul: 
- Årshjul OK, kallar inn relevante personar til ein gjennomgong/revidering av årshjul i 
begynnelsen av januar (08.01.24) 
- Banefordeling – Ta høyde for G2010-lag som vert ca 60 stk no (samarbeid med Solid, 
Trott, samt at 7-8 stk er komt frå Moster) 

  



 
 

Sak 3/23 Lønn tilsette 
- Ein fast mnd for å ha lønnsforhandlingar, fått det inn i årshjul – lønnsforhandlingar i 
SEPTEMBER, etterbetaling frå 01.juni inneverande år 
- Ser litt på eit eventuelt lønnsauke til Robin og Jon Andre, og sender eit par forslag til 
resten av styret.  
AKSJON: Nina og Mika 
 

Sak 4/23 Satsingsgruppe ungdom 
  Ok frå styret til å bruke ressursar frå admin på morgonøkter 
 
 
Sak 5/23 Trenarveilederrolla 

- Forslag om Magne Klingsheim, me burde i tillegg hatt ein/ei til. Kjetil høyrer med SU 
for innspel frå dei angåande forslag til kandidatar.  
AKSJON: Kjetil 
 - Må få til eit «team» slik at det ikkje vert for mykje på ein person 

 
Sak 6/23 Samarbeidsklubb – endringar i klubbhandbok 

- Egenandel bortekampar – styret meinar at samarbeidslaga må ha egenandel på 100 
kr ved bortekampar 
- Trafikksikkerhet – OK (må ha hatt sertfikatet i 3 år) 
- Cupretningslinjer – styret meinar at samarbeidslaga skal få dekka ein (1 cupavgift) 
pr lag påmeldt  
 
Aud tek desse punkta med til dei andre klubbane og arbeider med dette. 

 
Sak 7/23 Evt 

- Årsmøte – veke 11 – avtaler dato neste møte 
- Felles økt med styret/SU/admin – planlegging av sesong/årshjul – 08/01 kl 1900  
 

   
 

 
Oppsatt nytt styremøte: 23.01.24 kl 1830. Nye saker må sendast til Linda seinast 3 dagar før 
styremøtet.  
 
 
20.12.2023 
 
 
 
Nina Sleen         Linda Heidenreich-Riis 
 
 
 
Kjetil Skulstad      Mika Visti 
 
 
 
Aud Litlabø      Jarand Helland 


